
 
 

 

2021-02-19_N05_Acta de reunió ordinària. Constitució Comitè de Seguretat i Salut 

 
Número de sessió: 05 
Data: 19 de febrer de 2021 
Hora d’inici: 11:06 
Hora final: 12:05 
Lloc: en línia (Teams) 
 

 
Assistents: 

● Olga Celada Barnils 

● Toni Donaire Rodríguez 

● Carmen García Meilán 

● Severiano Hungría Notario 

● Montse Iglesias Lucía 

● Enric Pineda i Traïd 
 

 
Ordre del dia: 

1. Nomenament d’en Severiano Hungria Notario com a representat de l’empresa al CSS en 

substitució temporal de la Gemma García Muñoz.  

2. Normativa sobre el nombre de positius que calen per anunciar que hi ha un brot de 

COVID a les Universitats. 

3. Comunicació per a la conscienciació sobre les mesures anti-Covid19 als treballadors per 

part del CSS. 

4. Informació del Comitè de Seguretat i Salut a la web de la Fundació UAB. 

5. Propostes de protocol dels diferents caps d’àrea per als seus equips als llocs de feina. 

6. Prova PCR i/o test serològic als treballadors FUAB abans de la seva reincorporació al lloc 

de feina en cas que hagin sigut positius de Covid19 amb anterioritat. 

7. Protocols de comunicació de positius per Covid19 de treballadors subcontractats per la 

Fuab. 

8. Condicions ambientals i anàlisi dels riscos psicosocials dels treballadors de la FUAB. 

9. Accés dels treballadors a l’office i espais comuns. 

10. Informació accident de treball. 

11. Precs i preguntes.  

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
S’inicia la sessió a les 11:06 minuts. 
 
Montserrat Iglesias Lucía informa que a les 12h d’aquest mateix dia està convocada a una 
reunió. Els delegats del CSS no veuen inconvenient a finalitzar la reunió a aquella hora, i fixar 
una nova reunió en el cas que quedin punts pendents de l’ordre del dia. 
 
 

1. Nomenament d’en Severiano Hungría Notario com a representat de l’empresa al CSS 

en substitució temporal de la Gemma García Muñoz.  

La part de l’empresa del Comitè de Seguretat i Salut nomena Severiano Hungría Notario 
en substitució temporal de la Gemma García Muñoz. 

La part social del CSS no té cap objecció al nomenament. 

 

2. Normativa sobre el nombre de positius que calen per anunciar que hi ha un brot de 

COVID a les Universitats. 

Els delegats del CSS d’empresa informen que en el Pla sectorial de les Universitats no 
s’especifica el nombre de positius que es necessita per considerar que hi ha un brot de 
Covid. I es recorda que Sanitat defineix brot de Covid com “un episodi en el qual sorgeixen 
tres o més persones confirmades de covid-19 que estan relacionades, al mateix moment o 
lloc.” 

La part social creu que s’ha produït un brot de Covid degut al positiu de tres persones 
subcontractades per la Fuab, que treballen a l’edifici Blanc del Campus de la UAB durant 
la totalitat de la seva jornada laboral. 

El delegat i tècnic de PRL de la Fuab indica que només ha rebut informació de dos positius 
de Covid 19 en el mateix moment o lloc, i per tant, no podria considerar-se brot Covid. 

La part social proposa que es comuniquin els positius dels treballadors subcontractats per 
la Fuab als treballadors de la Fuab. 

La proposta es sotmet a votació: 

● Olga Celada Barnils: a favor. 

● Toni Donaire Rodríguez: a favor. 

● Severiano Hungría Notario: a favor. 

● Montse Iglesias Lucía: a favor. 

● Carmen García Meilán: a favor. 

● Enric Pineda i Traïd: a favor. 
 

3. Comunicació per a la conscienciació sobre les mesures anti-Covid19 als treballadors 

per part del CSS. 

La part social recorda que en l’acta “2020-09-18_N04_Acta de reunió ordinària. Constitució 
Comitè de Seguretat i Salut” del 18 de setembre de 2020, es va acordar per unanimitat 
enviar a tots els treballadors de la Fuab un missatge en positiu, donant les gràcies, però 
apel·lant a no abaixar la guàrdia i a continuar fent l’esforç.  

Aquest missatge no s’ha fet arribar als treballadors, i les dues parts estan d’acord en que 
ja no és pertinent enviar-lo. 

La part de l’empresa recorda que Toni Donaire Rodríguez va fer una proposta de 
comunicació als treballadors, tot i que finalment no es va aprovar, i demana que s’agilitzin 
els protocols de comunicació interna del CSS. 

 

4. Informació del Comitè de Seguretat i Salut a la web de la Fundació UAB. 

La part social pregunta sobre la publicació al web de l’empresa i enviament de les actes del 
CSS aprovades fins a la data.  

La part social proposa fer un missatge al departament de comunicació i promoció per obrir 
un espai al web de la Fuab per al CSS. 



La part d’empresa del CSS proposa fer una comunicació a la direcció de la Fuab enviant 
totes les actes aprovades fins el moment, incloent aquesta mateixa acta. 

La part social fa la petició de fixar una data d’aprovació de la present acta per part de tots 
els membres del CSS.  

La part de l’empresa recorda que la normativa indica que cal aprovar l’acta 10 dies després 
de la celebració de la reunió. 

Tots els delegats dels CSS es comprometen a tenir l’acta aprovada pel dia 1/03/2021. 

La part social enviarà l’acta durant la setmana, per tal que la part de l’empresa tingui el 
temps suficient per llegir-la i proposar els canvis que consideri oportuns. 

 

5. Propostes de protocol dels diferents caps d’àrea per als seus equips als llocs de 

feina. 

La part social exposa que no ha rebut les propostes d’instruccions que han establerts els 
diferents caps d’àrea referents a la Covid per als seus membres dels seus equips, tal i com 
es va comentar als precs i preguntes de l’acta de la reunió ordinària celebrada el passat 
mes de juny de 2020 pel CSS. 

La part d’empresa exposa que es va elaborar un protocol específic per al professorat i 
alumnat de l’Edifici Blanc. Però que en cap cas es va acordar elaborar uns protocols 
específics pels diferents equips. 

Malgrat no hi ha acord en la terminologia del punt de l’ordre del dia i petició, els delegats 
del CSS proposen fer una comunicació als diferents cap d’àrea per tal que facin arribar les 
instruccions específiques per la gestió de la Covid que segueixen els treballadors del seus 
equips i Epis que s’han proporcionat. 

La proposta es sotmet a votació: 

● Olga Celada Barnils: a favor. 

● Toni Donaire Rodríguez: a favor. 

● Severiano Hungría Notario: a favor. 

● Montse Iglesias Lucía: a favor. 

● Carmen García Meilán: a favor. 

● Enric Pineda i Traïd: a favor. 
 

Per a la redacció del correu sol·licitant aquesta informació als diferents caps de 
departament, la part social farà una primera proposta de partida, que s’enviarà a la part de 
l’empresa per fer les modificacions que considerin. 

 

 

 

Es fixa una reunió ordinària del Comitè de Seguretat i Salut el proper divendres 26 de 

febrer de 2021 a les 10h. 

 

S'aixeca la sessió a les 12:04h. 

 

 

 
 

 


